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8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_470402.htm 英文： countrys first

money broker Chinas banking regulator has given the nod for the

establishment of the countrys first money broker, as the pace of

capital market reform is accelerated. The money broker is a joint

venture between British interdealer Collins Stewart Tullett and

Shanghai International Trust and Investment Corp., scheduled to be

headquartered in Shanghai, It is said. The money brokerage system is

introduced to "deepen and widen financial markets, boost

transparency of the markets and promote the interactive

development of monetary, foreign exchange and capital markets," .

China, quickening efforts to develop markets to help firms raise

funds or cope with increasing currency risks。 中文：第一家货币

经济公司 随着金融市场改革的步骤加快，中国银监会已经批

准筹建第一家货币经纪有限公司。据悉，货币经济公司是英

国国惠集团的全资子公司德利万邦有限公司和上海国际信托

投资有限公司共同投资的合资公司，预定上海为总部。货币

经纪业将会引进到：加深和扩展金融市场，提高市场的透明

度和推进外汇市场的发展及外汇资本市场。中国将加速努力

发展市场来帮助公司提高投资，应付增加的货币风险。
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